
Sida 1 av 2 

 

Ronnebyortens ÄSKO  Protokoll fört vid styrelsemöte 
     i Hasselstad bygdegård 2016-03-01. 
 
Närvarande:  
Karl-Gunnar Åkesson, Bert Svensson, Markus Svensson, Mathias Jäghagen, Tomas Hansson, 
Martin Andersson och Lars Engdahl 
 
§ 1  Karl-Gunnar Åkesson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Markus Svensson valdes till att skriva dagens protokoll eftersom Sven 
  Holgersson fått förhinder till dagens möte. 
                      Till att justera dagens protokoll valdes Bert Svensson 
 
§ 3  Dagordningen till dagens möte godkändes. 
 
§ 4  Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 5  Förberedelse inför årsstämman. 
  a) Sanktioner felskjutningar: Inga felskjutningar har skett under årets jakt 
  b) Senarelagd älgjakt 2016/2017: Styrelsen förordnar inte att flytta fram
  älgjakten kommande år. Ärendet kommer att tas upp på årsstämman och
  styrelsen kommer att ta beslut efter årsstämmans önskemål. 
  c) Areal och sanktionsavgifter för 2016/2017: Styrelsen beslutar att  
  arealavgiften blir oförändrad på 1 kr/ha, även sanktionsavgiften beslutas vara  
  oförändrad på 500kr/ej inskickad rapport.  
  d) Förslag angående stadgeändring: Styrelsens förslag till stadgeändring, att  
  minska antalet suppleanter från sex (6) till fyra (4) stycken togs upp på
  höstmötet och antogs enhälligt. För att förslaget skall bli gällande så 
  skall det också tas upp och godkännas på årsstämman 2016. 
  e) Motioner till årsstämman: Motioner till årsstämman ska vara inskickad 
  minst fyra (4) veckor innan årsstämman. Då ingen motion inkommit till
  styrelsen vid mötets datum lades denna punkt till handlingarna. 
  f) Förslag till sekreterare för årsstämman: Styrelsens förslag till sekreterare 
  på årsstämman beslutars vara Sven Holgersson. 
  g) Kallelse och dagordning till årsstämman: Kallelsen ska skickas ut och vara  
  jaktledarna tillhanda senast två (2) veckor innan årsstämmans datum. 
  Kallelse och dagordning till årsstämman kommer att läggas ut på hemsidan. 
  h) Ekonomi: Ekonomin kommer att redovisas på årsstämman som en egen  
  punkt. 
  i) Övrigt inför årsstämman: Föredragslistan för årsstämman planeras och 
  redigeras. Styrelsen bjuder på frallor och kaffe. Styrelsen träffas kl 18:00. 
 
§ 6  Verksamhetsberättelse 2015: Karl Gunnar Åkesson och Sven Holgersson  
  kommer att skiva verksamhetsberättelse för 2015. 
  Denna kommer att läggas ut på hemsidan när kallelsen skickats ut. 
 
§ 7  Kronhjortsjakten 2016/2017: Styrelsen föreslår oförändrad avskjutning under  
  2016/2107. Avskjutningsplanen kommer att vara fyra (4) hjortar varav två (2) 
  högst får vara större än spets, fyra (4) hindar och fyra (4) kalvar. 
  Jakttid för hind och kalv: 16/8- 31/1 2017 
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  Jakttid för hornbärande: första älgjaktsdagen - 31/1 2017 
  Fällavgiften på vuxet kronvilt beslutades vara oförändrad på 200 kr. 
  Käke från vuxet kronvilt ska lämnas för åldersbestämning. 
  Skadegruppen har granskat kronhjortsskador anmälda på fastigheterna Södra 
  Bygget 3:34 och 3:33. Enligt anmälan finns ett bestånd på Södra Bygget 3:34 
  med minst ett 50 tal barkgnagda stammar orsakade av kronvilt. Skadorna har 
  uppkommit under februari månad 2016 och blivit fler dag för dag. 
  Fastigheten Södra Bygget 3:33 har under flera år haft skador orsakade av 
  kronvilt. Berörd fastighetsägare har haft en pågående konversation med  
  skadegruppen under 2014 och 2015. Fastighetsägaren har dock själv gjort  
  bedömningen att dessa tidigare skador legat under nivån att om möjligt söka  
  skyddsjakt. När nu skadorna ökat för tredje året efterfrågar fastighetägaren 
  skadegruppens bedömning för åtgärder. 
  Skadegruppen bedömer att skadorna kan minskas genom skyddsjakt på ett (1)
  kronvilt och föreslår att en anmälan om skyddsjakt skickas in till länsstyrelsen. 
  Styrelsen beslutar att skicka in en skyddsjakts anmälan på berörda fastigheter. 
 
§ 8  Rapporter och skrivelser: 

a) Styrelsen tittar på ett alternativ till dagens avrapportering av skjuten 
älg/kronvilt. Det finns de skötselområden där jaktlagen själva sköter all 
inrapportering av skjuten älg/kronvilt direkt till länsstyrelsen. Mathias 
kommer att titta vidare på detta system och väga för och nackdelar mot 
varandra och även se vad vi kan utveckla med nuvarande 
rapporteringssystem. 

b) Kronviltet som skjutits under jaktåret 2015/2016 är inrapporterade till  
länsstyrelsen. Älgarna som skjutits kommer att slutrapporteras till 
länsstyrelsen inom kort.  
    

§ 9  Övriga frågor. 
a) Styrelsen diskuterar den senaste tidens tidningsartiklar om vilttillgångar 

inom länet. Lokaltidningarna har senaste tiden rapporterat och visat bilder 
från länsstyrelsens viltkameror där de flesta av våra vilda djur varit 
fotograferade. 

b) Diskussion förs också hur vi kan skapar mer rätt foder åt älgen. Ett önskemål 
från styrelsen är det tas krafttag med att plantera mer tall. 

 
§ 10  Karl-Gunnar avslutade mötet med att tackade styrelsen för ett bra arbete under 
  året och hoppades på att en ny ordförande tar över kommande år  
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 
 

 ____________________  ____________________ 
 Markus Svensson   Bert Svensson 

 
Ordförande. 

 
 

 ____________________ 
    Karl-Gunnar Åkesson 


